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Skrivelse angående finansborgarrådets privata överenskommelser med 
enskilda byggherrar 

Igår presenterade finansborgarrådet ett "handslag" med Wallenstam följande gick 
att utläsa: 

"Handslaget innebär att Stockholms exploateringsnämnd kommer att prioritera 
Wallenstam inom ramen för de markanvisningar som är aktuella. I konkreta 
tal innebär det att över 250 lägenheter ska anvisas till WaHaistam.** 

Inga är gladare än vi om Wallenstam - som inte fatt en enda markanvisning 
hittills under året! - Or bygga i Stockhohn. Wallenstam bygger för långsiktig 
förvaltning och har ert gott renommé som hyresvärd i Stockholm. 

Enligt finansborgarrådets presentation skulle knappt 10% av årets förväntade 
markanvisningar tillfalla den byggherre som "handslaget" gjorts med. 

Men rimligtvis borde stadens markpolitik utgå från Exploateringsnämndens 
markanvisningspolicy - inte från handslag mellan kommunstyrelsens ordförande 
och enskilda företrädare för Stockholms näringsliv. 

Mot bakgrund av ovanstående hemställer jag 

Art det klargörs vad finansborgarrådets "handslag" har för konsekvenser för 
stadens nämnder. 

Bilaga 2



Att det klargörs om finansborgarrådet kan ingå överenskommelser för stadens och 
dess nämnders räkning utan beredning och beslut. 

Att det klargörs om finansborgarrådets ^^andslag" är förenlig med gällande 
lagstiftning. 

Art det klargörs om finansborgarrådets "handslag" påverkar stadens 
markanvisnin 
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